



RESOURCE LIBRARY - STEWARDING  
Loading the Machine 机器负载

CODE: 03.16.054

EDITI  
ON: 1

PAGE 1 OF 1

**Standard:**

The Dish washing machine is to be loaded correctly, to maximise its effectiveness and prevent damage to the machine and wash-ware.

**Procedures:**

1. Load machine by gently pushing rack into machine.
2. Avoid hitting sides of machine as plates will fall forward and sometimes break.
3. All half size racks to be followed by a full size container.
4. Do not attempt to force racks into machine as tracking mechanism may be damaged.
5. Do not attempt to force racks out of machine as tracking mechanism may be damaged too.
6. Ensure height of large items can pass through machine easily and freely and will not get jammed up on overhead spray arms.
7. Do not load kitchen utensils into machine.

-End-

**标准:**

洗碗机要正确负载，让机器在洗涤中发挥最好功效，避免损坏机器和洗涤器皿。

**程序:**

1. 用轻轻把架筐推进机器的方式负载机器。
2. 不要撞击机器侧面，因架筐受到撞击盘子会朝前翻落，有时会造成破损。
3. 一半尺寸的架筐必须随着整尺寸的架筐使用。
4. 不要把架筐强行推进机器内，因为这样很容易损坏轨道装置。
5. 也不要把架筐强行拉出机器，因为这样很容易损坏轨道装置。
6. 确保大的物体的高度能够方便自由的通过机器，不会碰到或堵塞上面的喷水臂。
7. 不要使用洗碗机负载厨房用具。

-完-